
Vi i Salts riksstyrelse ställer oss positiva till motionens ärende: att skapa ett väl fungerande 
och enkelt administrerbart system för lägeranmälningar. Dock måste vi ta hänsyn till de 
ekonomiska aspekter som finns och inte utlova något som vi inte vet kostnaden för. Det är 
också viktigt att vi finner en lösning som inte är snabbt övergående utan kan fungera en längre 
tid. Alltså vill vi sträva efter en långsiktigt stabil lösning - hållbar både för Salts ekonomi och 
Salts läger. Med dessa förbehåll yrkar vi på bifall till motionen. 
 


